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Ex. nr . --Ij 

, ... /lI~~ ~ ~~tulen v~n de vergadering 
v~~ehoude~ op vrl Jda g 24.Juli 1959 in de Trêveszaal , aange

A~ ~ · vangen s morgens om t~en uur en I s middags voortgezet 

~, ~ 1/.' Aanwezig: De mini ster-presi dent De Quayen de ministers 
Van Aart s en (bi'j de punten 2a en 2b) 9 Van den 
Be~~h, Cals , Klompé, Korthals, Luns, Marijnen 
(blJ de punte~.2a en 2b), De Pous, Van Rooy, 
Toxopeus en ZlJlstr Af wezig is minister 
Beerman~i~ 

Tevens aanwezig de s taatsse cretari s s en Van den Berge 
{b~j de punten 2 b.;> ~ 3 b7 en (bij punt 2 i) Rool -
vlnk en Schmelz er 
Secre tar is: J . Mi dd elbur g 

~. Ingekomen stukken en mededelingen 

~. Vervulling van vacatures in de Raad van St ate 

De raad verklaar~ zich na een korte bespr eki ng van 
de vervulling van de vacatures-Ru t gers en - Van Angeren ak
koord met de voordracht tot benoeming van de heer M. Ruppert 
tot lid van de Raad van State in de va cature- Rutgers. 

2 b. Nieuwe storting op grootboek woningverbetering 

Minister Zijlstra stelt de vraag of ten aanzi en van 
het grootboek woningverbetering niet van r egeringswege gezegd 
kan worden, dat hangende de totstandkoming van het wetsontwerp 
tot liquidatie van het grootboek hi ero p n t et ver der gestort 
behoeft te worden. Staatssecretaris Van den Berge noemt als 
vorm hiervoor, da t de termijn voor de nieuwe storting uitge
steld wordt. T ~inister Van Aartsen antwoordt, dat de datum 
van 1 augustus voor de storting i n de wet staat . Spreker acht 
het beter zich in deze zaak op een zuiver fo rmeel standpunt 
te stellen. Naa;r aanleiding van vele vragen wat op 1 augustus 
moet worden gedaan zal de directeur van het groo tboek een 
briefje zenden met de mededeling, dat de wet nog bestaat en 
daarmede de verplichting voor de huiseigenaren om het ver
schuldigde te storten. 

NIinister Zijlstra stelt de vraag wanneer het nieu
we wetsontwerp verwacht kan worden. Minister Van Aartsen 
antwoordt, dat dit na half augustus b~ de mi n i sterraad zal 
worden ingediend. 

2 c. Afschaffing van Groningse sta.dsrechten ln de veenkoloniën 

De minister--president heeft een brie f ontvangen 
van gedeputeerde staten en burgeme ester en we t houders van 
Gr oningen, waarin men een audiëntie a anvraagt met de bedoe
ling de wijze van behandeling t e bespreken om de reeds lang 
hangende kwe s tie van de a f s chaff ing v~n de Groningse stads
rechten i n de veenkoloni ën to t een Goed einde te brengen. 
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Minister Korthals wil nog enkele punten met Buiten
landse . Zaken bespreken o.a w inzake de Rijnvaart en het ver
voer van zand en grint. Minister Zijlstra merkt hieromtrent 
op, dat in havenkringen in Rotterdäm en Amsterdam de vrees 
bestaat , dat de Duitse wet van 1954 inzake de Rijnvaart ver
der ten uitvoer wordt gebracht. Het zou wel vreemd zijn als 
de Duitse regering thans, nu de conjunctuur gaat oplopen, 
de noodtoestand voor deze sector zou afkondigen. Von Bren
tano nam het formele standpunt in, dat het hier een wet be
treft. Spreker heeft gesteld, dat als deze zaak voor het 
Internationale Hof wordt gebracht, men intussen aan de be
staande toestand niets moet veranderen. 

3 ·i. Europese Vrijhandelsassociatie 

Minister ~uns heeft met de Zwitserse minister 
Petitpierre gesproken, voordat deze naar de conferentie van 
de 7 niet-EEG-landen in Stockholm ging. Hij zag de vrijhan
delsassociatie als iets, dat nodi g is om tot een nieuw over
leg met de EEG te komen. Met betrekking tot de gedachte om 
hierover een nota aan de 6 EEG-12~den t e zenden, heeft 
spreker gezegd, dat Nederland dit zal toejuichen. Spreker 
vestigt er voorts de aandacht op , dat de Russische regering 
zich sterk verzet heeft tegen h et Oostenrijkse voorn ""'men 
zich bij de EEG aan te slui ten, maar ~at deze zich tot 
zwakke protesten beperkt ~et betrekking tot pl annen van 
Finland om een verbinding te leggen naar do vri jhandels
associat'ie. 

i2t;, ~ o. Griekse vraag inzak e associati e aa.n de EEG 

~ "":9' r~ t:d. cP. Minister Luns heeft een brief ontvangen van zi jn 
~J e / rrriekse ambtgenoot over toetredint? van Griekenland to~ 0 de 

JU ' EEG. Spreker staat gereserve erd hlertegenover, maar zlJn 
Duitse, Franse en Italiaanse umbtgenoten vinden het moei
lijk om afwijzend op het Griekse verzoek te antwo orden. 
Minister Zijlstra acht een bilatera9.1 associatieverdrag 
van de EEG met--Griekenl9.nd inopportuun, zolang men nog 
zoekt in de OEES tot een oplossing te k omen. Spreker zou 
daarom op het Griekse verzoek wi l l'Jn an twoorden, dat niet 
nu tot de associatie met Grie1cenland moet worden besloten. 
Minister Luns is het zakelijk mat ~inister Zijlstra eens, 
maar het is bez w2arlij k geheel ge1soleeld een afwijzen~ 
standpunt in te nemen. Spreker meent wel, dat de voorzltter 
van de Europese commissie niet nu al met Griekenland over 
de associatie moet gaan spreken . Minis ter ~:sjJ~t~ acI:t l:et 
formeel niet juist, d8.t de voorzitter van de EBG-:-c?mnnSSle 
hierover met de Griekse regering gaat spreken. Mlnlster 0 

Luns zal de volgende dag bij de bespreking van è.3ze kwestle 
dit bezwaar kenbaar maken. 

3 k. nourGsen~atie ••• -_._ .... . -. -" 


